
                                                     Protokół  Nr 15/2016                                                                                                         

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 29 grudnia 2016 roku 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 830. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 

 

Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia.                                                                                                                                         

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXVII  Sesji Rady Miejskiej.                                         

3. Przyjęcie protokołu  nr 13 i nr 14 z posiedzenia komisji. 

4. Podsumowanie działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej za rok 2016.                                                

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg Komisji był następujący:                                                                                                                             

 

Ad1. 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 

Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, zaproszonych gości oraz członków komisji.   

                                                                                                                                                                                      

Ad2.   

Przystąpiono do rozpatrzenia i zaopiniowania projektów uchwał na XXVII Sesję Rady 

Miejskiej:                                                                                                                                                                                

a) w sprawie programu ochrony środowiska dla Miasta Białogard na lata 2017-2020, 

Przedstawiła: Zastępca Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska – Anna Sobecka. 

Uzasadnienie:  

W 2014 roku Rada Miejska przyjęła uchwałę w sprawie programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta Białogard na lata 2014-2017 jednak zgodnie z art. 14 ustawy o zmianie Prawo 

Ochrony Środowiska  wszystkie dotychczasowe programy tracą ważność z dniem 31 grudnia 

2016 roku. W związku z tym wystąpiła konieczność przygotowania nowego programu  dla 

Miasta Białogard na lata 2017-2020.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

poddaje pod głosowanie.  Program jest tak obszerny, że znajduje się na płycie CD dołączanej 

do materiałów sesyjnych. 

Przegłosowano: 
za  - 2, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia pozytywna.   

b) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz 

niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania  i wykorzystywania, 

Przedstawiła: Zastępca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – 

Monika Szczensnowicz. 

Uzasadnienie:  

Podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne i wynika z potrzeby dostosowania treści  

§3  ustawy, która wejdzie w życie w dniu 1 stycznia 2017 roku. Ustawodawca między innymi 

zdefiniował szczegółowo podstawową kwotę dotacji, która jest  szczegółowo opisana na 

wydatki bieżące w niniejszym §3. Ponadto zmienia załącznik, który stanowi wzór informacji 

miesięcznej o liczbie uczniów i w rezultacie wpłynie to na sprawniejszy proces udzielania 

dotacji. Uchwała, ze względu na swój techniczny i proceduralny charakter nie powoduje 

dodatkowych skutków finansowych dla  budżetu Miasta.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

poddaje pod głosowanie.   
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Przegłosowano: 

za  -  4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

c) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji inwestycji pod nazwą  
„Przebudowa dróg wraz z budową sieci i przykanalików kanalizacji deszczowej oraz 

drenażu w ulicach Wiślanej, Jana Patrycego, Bolesława Śmiałego, Bolesława 

Krzywoustego, Władysława Jagiełły, Mickiewicza i Dąbrowszczaków w Białogardzie”,  

Przedstawił: Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych – Waldemar Marczyk. 

Uzasadnienie: 

Polepszamy infrastrukturę w rejonie wymienionym w projekcie uchwały. Dotyczy budowy 

kanalizacji deszczowej na którą Miasto otrzymało środki dodatkowe w kwocie  

2.325.000,00 zł. Cala ta inwestycja odwodnieniowa to jest kwota 2.736.000,00 zł i jest 

przewidziana na 2 lata realizacji. Ponadto chcemy wybudować drogi i ulice. Koszt w jednym 

roku jednej i drugiej inwestycji, które będą realizowane łącznie wynosi około 4.500.000,00 zł. 

W roku 2017 będzie realizowana budowa ulicy Bolesława Krzywoustego, Mickiewicza, 

Władysława IV jak również ulica Wiślana. W roku 2018 będzie realizacja ulicy Patrycego  

i Władysława Jagiełły. Ten koszt również w granicach 4.500.000,00 zł. Te wielkości są 
szacunkowe. W roku 2017 będziemy się starali o dofinansowanie do części drogowej. 

Burmistrz - powiedział, że najbardziej realne  środki finansowe są z kredytów.   

Radna B. Dragańska – zapytała, czy  nie można poprawić kanalizacji deszczowej  koło 

budynków BTBS. Ta deszczówka brzydko tam wygląda. Również przy Bramie Połczyńskiej 

woda stoi. 

Burmistrz – powiedział, że główne kolektory są poniemieckie i w wielu miejscach są one 

niedrożne. Gdy pada obfity dreszcz to jest kłopot z odbiorem.                                   

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

poddaje pod głosowanie.   

Przegłosowano: 

za - 4 , przeciw – 0, wstrzymało się - 0. Opinia pozytywna. 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 

Uzasadnienie: 

Niewiele się tutaj dzieje. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 25.872,00 zł, oraz plan 

wydatków o tę samą kwotę. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

poddaje pod głosowanie.   

Przegłosowano: 
za - 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

e) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak 

Uzasadnienie:  
W załączniku wprowadzamy  wydatki na ulicę Sportową, ponieważ jest to inwestycja 

rozpoczęta w bieżącym roku, a płatność zostaje przesunięta na początek roku przyszłego, stąd 

była konieczność wprowadzenia tej inwestycji do wieloletniej prognozy finansowej.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

poddaje pod głosowanie.   

Przegłosowano: 
za  - 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna.                      

f) w sprawie uchwały budżetowej na rok 2017, 

Przewodniczący Komisji - powiedział, że wszyscy otrzymali opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  w sprawie uchwały budżetowej na rok 2017. Opinia jest pozytywna. 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 

Uzasadnienie:  

Jeżeli chodzi o budżet  to będzie autopoprawka, ponieważ wyszła nowa konstrukcja budowy 

tej inwestycji budowy przykanalików.  
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W związku z tym zniknie inwestycja w dziale gospodarki komunalnej, gdzie wcześniej była 

budowa przykanalików, a będzie zapisana w dziale drogi. Musieliśmy wprowadzić jeszcze 

wydatki i dochody w dziale rewitalizacja Miasta Białogard. 

Przewodniczący Komisji - zapytał, ile razy budżet 2016 roku w ciągu roku się zmieniał. 

Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że był zmieniany na każdej Sesji, więc co najmniej  

w roku 12 razy. Może jednak 11, ponieważ w miesiącu letnim nie było Sesji. Natomiast 

zarządzeń Burmistrza o przesunięciu w budżecie to miesięcznie były 2, 3 przesunięcia.  

Przewodniczący Komisji – powiedział, że w budżecie zbliżamy się do kwoty 

100.000.000,00 zł i jeżeli przekroczymy tą kwotę to wejdzie audytor i, czy to będzie od 

następnego roku, czy w momencie, gdy wprowadzimy jakąś zmianę. 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że myśli, iż w momencie, gdy próg zostanie 

przekroczony. Mamy już teraz audytora, który jest zatrudniony na umowę zlecenie, a później 

trzeba go zatrudnić w Urzędzie Miasta na etacie. Będzie musiał na bieżąco sprawdzać 
i kontrolować sprawy budżetowe.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

poddaje  pod głosowanie. 

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna.                                                                                 

g) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 

Uzasadnienie:  

Dochody w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard sprawdzają się realnie. 

Aktualizujemy je o różne zmiany w prawie w naszym budżecie i to wszystko jest tak jak się 
należy. Nasz budżet nie jest napięty i często wychodzimy lepiej niż zakładaliśmy  

w prognozie. Nie może wystąpić zachwianie w dochodach majątkowych. Mamy dosyć fajny 

poziom wskaźników. Przez 3 lata nie zaciągaliśmy żadnych zobowiązań kredytowych i te 

wskaźniki są na fajnym poziomie. W  opinii Regionalnej Izby Skarbowej była drobna uwaga 

na temat wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. Chodziło o poprawne określanie 

limitu zobowiązań w szczególnych przedsięwzięciach. Jest to techniczna sprawa i zostało to 

już poprawione.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to projekt 

poddaje pod głosowanie. 

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna.                                                                                   

                                                                                                             

Ad3.                                                                                                                                                                         

Przewodniczący Komisji - powiedział, że przechodzimy do przyjęcia protokołu  

nr 13 i nr 14 z posiedzenia komisji. Wszyscy członkowie komisji otrzymali powyższy 

protokół elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma 

to protokoły poddaje pod  głosowanie. 

Przegłosowano:         

a) protokół nr 13,                            

za – 5 (jednogłośnie), 

b) protokół nr 14,             

za – 5 (jednogłośnie).                                                                                                                                   

W wyniku głosowania  protokoły zostały przyjęte.  

 

Ad4. 

Przewodniczący Komisji - powiedział, że otrzymał w imiennej korespondencji pismo, 

które także otrzymał kolega radny Strząbała i za bardzo nie rozumie o co chodzi autorowi 

tego pisma. 

Burmistrz - odpowiedział, że także otrzymał takie pismo. Pierwsze pismo dotyczyło 

pielęgnacji drzew przy ulicy 1 Maja.  
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Ta pielęgnacja została wykonana, natomiast starsi  mieszkańcy jednego z budynków 

uważają, że właściwie  należało całkowicie ogołocić te drzewa.  Jest to niemożliwe. Jedna z 

osób, która podpisała się pod tym pismem ma kłopoty ze zdrowiem psychicznym i może 

być  inicjatorem treści tego pisma.  

Radna B. Dragańska – powiedziała, że zgłaszała potrzebę przycinki drzew przy budynku 

koło HOSSO. 

Burmistrz – odpowiedział, że, gdy wycięto drzewa przy ulicy Dąbrowszczaków to przybył 

komitet protestacyjny mieszkańców z pretensjami. W naszym mieście przez kilkadziesiąt lat 

nikt tym się nie przejmował. Naraz tego  wszystkiego nie da się uporządkować, trzeba to 

zinwentaryzować, a na to potrzebne są środki finansowe.                                                                                                                                                        

 

Ad5. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że została przygotowana informacja z działalności 

Komisji Rewizyjnej w 2016 roku. Powyższą informację wszyscy otrzymali elektronicznie  

i na piśmie. 

Powyższą informację komisja przyjęła do wiadomości.  

 

Ad6. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godz. 900.  
                                                                 

 

 

 

      Przewodniczący komisji 

 

                                                                                            /-/ Daniel Glinka 

             

 

Protokółowała: 

D. Holczewska-Szydłowska                                                                                                  


